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ورزشی

باشگاه کوثر تبریز فاتح اولین دوره مسابقات 
سنگنوردی بولدرجم آذربایجان شرقی شد

ورزش�ی:  عصرآزادی/س�رویس 
اولین دوره مس�ابقات سنگنوردی 
بولدرجم ب�ه میزبان�ی هیئت کوه 
نوردی ش�هر س�ردرود و با حضور 

۱۰۸ ورزشکار برگزار شد .
اولین  فرهادفرهادپور؛  عص��رآزادی/ 
دوره مس��ابقات س��نگنوردی س��بک 
بولدرجم به میزبانی هیئت کوه نوردی 
شهر سردرود در رده های سنی نونهالان و نوجوانان و در دو بخش دختران و پسران 

در مدت ۲ روز، یکم تا دوم شهریور با حضور ۱۰۸ ورزشکار برگزار شد .
بنابر گزارش کمیته برگزار کننده در این مس��ابقات تیم هایی از ش��هرهای تبریز، 
س��ردرود، مراغه، س��راب و مرند ش��رکت کرده بودند که پس از دو روز رقابت و رده 

بندی تیمی باشگاه کوثر تبریز کوثر تبریز موفق به کسب مقام اول شد .
همچنین آکادمی س��نگنوردی یعقوب آقایی در جایگاه دوم و باش��گاه نارین قلعه 
سردرود به ترتیب در جایگاه های دوم و سوم قرار گرفتند و تیم های مراغه،مرند و 

سراب نیز عناوین چهارم تا ششم را به خود اختصاص دادند.

مربی ورزش فرهنگی تجلیل شد
ورزش�ی:  عصرآزادی/س�رویس 
با حض�ور نوائ�ی از مرب�ی ورزش 

فرهنگی تجلیل بعمل آمد. 
عص��رآزادی/ فرهادفرهادپور؛ مهدی 
نوائی رئی��س اداره ورزش و جوانان و 
حجت حسین پور رئیس گروه توسعه 
ورزش قهرمان��ی شهرس��تان تبریز با 
حضور در مجموعه ورزش��ی امام رضا 
)ع( از نزدیک شاهد تمرینات و نحوه مربیگری داوود نصیری مربی فرهنگی ورزشی 

بودند.
گفتنی اس��ت، در پای��ان کلاس مهدی نوائی با اهدا لوح و جای��زه نقدی از داوود 

نصیری تجلیل بعمل آورد.

 سهمیه ایران در لیگ نخبگان آسیا 
چه طور تعیین شد؟

ورزش�ی:  عصرآزادی/س�رویس 
براس�اس اعلام رسمی فدراسیون 
در  ای�ران  س�همیه های  فوتب�ال، 
فص�ل ۲۰۲۶-۲۰۲۵ لیگ نخبگان 
کاهش پیدا کرده و به ۱+۱ سهمیه 
رسیده است. بر این اساس فوتبال 
ایران یک س�همیه مستقیم و یک 
سهمیه غیرمستقیم که با عبور از 

پلی آف قطعی می شود، خواهد داشت.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ در این راس��تا، مصطف��ی زارعی، رئیس صدور کمیته 
مجوز حرفه ای فدراس��یون فوتبال درباره سازوکار تعیین سهمیه های لیگ نخبگان 
آس��یا گفت: مکانیزم اختصاص س��همیه لیگ نخبگان، تلفیقی از نتایج ۵ سال اخیر 
باش��گاه های یک کشور در رقابت های آسیایی با ضرایب گوناگون و رنکینگ تیم ملی 

فوتبال این کشور در رده بندی فیفاست.

اعتماد باشگاه تراکتور به جوانان
 ۴ ورزش�ی:  عصرآزادی/س�رویس 
بازیک�ن جوان و بومی به تراکتور اضافه 

شدند.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ عرفان نجاری، 
امی��ن ایم��ری، ارش��یا حاتم��ی و امیررضا 
فیروزبخت چهار بازیکن جوانی هس��تند که 
با عقد قرارداد رس��می به لیست تیم اضافه 
شدند.عرفان نجاری ۲۱ ساله بوده و در پست 
دروازه بان بازی می کند که فصل گذشته در 
تیم بزرگسالان پرسپولیس عضویت داشت. 
امین ایمری هم ۲۰ س��اله، ب��ا توانایی بازی 
در پس��ت مهاجم، فصل گذش��ته عضو تیم مقاومت کوثر تهران بود.همچنین ارشیا 
حاتمی ۲۱ س��اله و در پست وینگر و امیررضا فیروزبخت ۲۰ ساله در پست هافبک 
میان��ی ب��ازی می کند. حاتمی در آکادمی کیا پرورش یافته و س��ابقه حضور در تیم 
شمس آذر قزوین و تیم های ملی پایه را دارد، همچنین فیروزبخت هم عضو آکادمی 
کیا بود و او هم در تیم های ملی پایه عضویت داشت.امیررضا جدی و امیرعلی خرمی 
دیگر بازیکنان جوان تراکتور هس��تند که از تیم های پایه باش��گاه به تیم بزرگسالان 

راه یافته اند.

شکایت تراکتور از یک مجری تلویزیونی
باشگاه  ورزشی:  عصرآزادی/س�رویس 
تراکت��ور از یک مجری تلویزیونی ش��کایت 

کرد.
باش��گاه  فرهادفرهادپ��ور؛  عص��رآزادی/ 
تراکتور در توئیتی از ش��کایت واحد حقوقی 
این باش��گاه از مجری برنامه "سلام تهران" 
خب��ر داد.مت��ن ای��ن توئیت به این ش��رح 
اس��ت:به دنبال اظهارات کذب مجری برنامه 
تلویزیون��ی "س��لام ته��ران" صدا و س��یما 
در خص��وص ق��رارداد بازیکن��ان تراکت��ور، 
واحد حقوقی باش��گاه ش��کایتی علیه این مجری تحت عنوان نش��ر اکاذیب ثبت و 

پیگیری های لازم در این موضوع انجام خواهد شد.

۲ جای خالی در لیست بزرگسالان استقلال
در لیس��ت بزرگس��الان استقلال دو 

جای خالی وجود دارد.
ب��ه گ��زارش ایس��نا، تی��م فوتب��ال 
استقلال در حال حاضر دو جای خالی 

در لیست بزرگسالان خود دارد.
ب��ا توجه به قانون س��ازمان لیگ هر 
تیم می تواند ۲۰ بازیکن بزرگس��ال در 
لیست خود داشته باشد که آبی پوشان 
می توانند دو بازیکن را به لیست تیم خود اضافه کنند.باشگاه استقلال قصد دارد نام 

مهرداد محمدی و گوستاوو بلانکو را به زودی به لیست تیم خود اضافه کند.
بلانکو در دو هفته اخیر لیگ برتر به دلیل پر ش��دن سقف بودجه باشگاه استقلال 

نتوانسته برای آبی پوشان به میدان برود.

عصرآزادی س�رویس ورزش�ی: مراسم افتتاح س�الن سه هزار 
نفری ش�هید مالک رحمتی تبریز با عنوان خانه هندبال استان به 
مناس�بت هفته دولت روز سه شنبه شش�م شهریور ماه با حضور 
ذاکری معاون عمرانی اس�تانداری، س�توده نژاد مدیرکل ورزش 

و جوانان اس�تان، س�رهنگ حیدرپناه معاون تربیت بدنی س�پاه 
عاش�ورا، س�رهنگ عظیمی رییس س�ازمان بس�یج ورزشکاران 
اس�تان و جمعی از مس�ئولان اداره کل ورزش و جوانان استان و 

مسئولین استان و شهرستانی برگزار شد.

عص��رآزادی/ فرهادفرهادپ��ور؛ گفتنی اس��ت در پایان این مراس��م از 
پیمانکار این مجموعه، معاون فنی و مهندسی و جمعی از کارکنان دفتر 
فنی و مهندس��ی اداره کل ورزش و جوانان استان با اهدای لوح تقدیری 

تجلیل بعمل آمد.

آیین افتتاح سالن سه هزار نفری شهید مالک رحمتی تبریز 

عصرآزادی/س�رویس ورزش�ی: سرپرس�ت 
مدیر عاملی تیم تراکت�ور گفت: دغدغه رئیس 
جمهور محترم فراتر از مش�کلات تیم تراکتور 
بوده و عده ای قصد دارند با مطرح کردن چنین 

موضوعاتی تیم تراکتور را وارد حاشیه کنند.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ س��عید مظفری زاده 
در م��ورد حاش��یه های ایج��اد ش��ده ب��رای تیم 
تراکتور اظهار داش��ت: دغدغه رئیس جمهور آقای 
دکتر پزش��کیان فراتر از مش��کلات تی��م تراکتور 
بوده وع��ده ای قصد دارند با مط��رح کردن چنین 
موضوعاتی نظیر دخال��ت در پرونده بیرانوند، تیم 
تراکت��ور را وارد حاش��یه کنند که ب��ه آنها چنین 
اج��ازه نخواهیم داد.وی در م��ورد پرونده بیرانوند 
گف��ت: در م��ورد این پرون��ده هیچ حاش��یه ای را 
احس��اس نمی کنیم؛ یک پرونده ای است که دارد 
روند خود را طی می کند طرفین مس��تندات خود 
را به کمیته انضباطی داده و منتظر رای هس��تند 

و ما به فدراس��یون اعتم��اد داریم.مظفری زاده در 
مورد شانس قهرمانی تیم تراکتور هم بیان داشت: 
تراکتور امروز به ش��خصیتی رس��یده که هواداران 
تیم قهرمان��ی می خواهند و قطع��ا یکی از مدعیان 
قهرمانی این فصل تیم تراکتور اس��ت.وی در مورد 
قبول قبول هدایت تیم تراکتور توس��ط اسکوچیچ 
عنوان کرد: روزی که با اسکوچیچ مذاکره داشتیم 
وی ۲۴ س��اعت بعد بلیت پرواز برای کویت داشت 
ت��ا هدایت تیم ملی این  کش��ور را برعهده گیرد  و 
خوش��بختانه ب��رای حضورش در تی��م تراکتور به 
توافق یافتیم.مدیرعامل باشگاه تراکتور متذکر شد: 
س��قف مصوب فدراسیون را رعایت کرده و تراکتور 
هر چند باشگاه خصوصی است اما تابع تصمیمات 
فدراسیون بوده و نکته دیگری که باید ذکر کنم در 
چند سال گذش��ته پرداخت های تراکتور به قدری 
به موقع بود که در نقل و انتقالات یک  پوئن  مثبت 

برای این تیم محسوب می شود.

ریکاردو آلوز در فصل گذش�ته عملکرد بس�یار خوبی داشت و 
کار تا جایی پیش رفت که برخی تیم های لیگ برتری در نیم فصل 
برای ج�ذب این بازیکن اق�دام کردند اما طبیعی اس�ت تراکتور 

راضی به جدایی ستاره پرتغالی خود نشود.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ آلوز در س��ه هفته ابتدایی فصل گذش��ته 
برابر س��پاهان، پرسپولیس و مس رفسنجان موفق نشد گل یا پاس گلی 
را ثب��ت کند اما در ادامه اوج گرفت و س��ه دیدار متوالی برابر اس��تقلال 
خوزس��تان، هوادار و آلومینیوم اراک جایی بود که ریکاردو پاس گل داد. 
در لیگ بیس��ت وچهارم آلوز در همان هفته دوم و دیدار با پرس��پولیس 
کار را تم��ام کرد و با پاس گلی که به ش��جاع داد، از همین ابتدا خودی 

نشان داد.

بازیکنی ترسناک
ریکاردو آلوز در اولین فصل حضور خود در تراکتور نش��ان داد بازیکنی 
ترس��ناک با توانایی فنی بالا اس��ت. هافبک پرتغالی در همان سه دیدار 
ابتدایی لیگ بیس��ت ودوم برابر گل گهر، ذوب آهن و فولاد پاس گل داد و 
همین موضوع باعث شد خیلی زود به مرد محبوب سکوهای تبریز تبدیل 
شود. بی شک ریکاردو یکی از باکیفیت ترین خارجی های چند فصل اخیر 
فوتبال ایران اس��ت که از شانس خوب پرشورها، در تراکتور عضویت داد 
و قطع��ا مدیران برای تمدید قرارداد س��تاره پرتغالی خود تلاش خواهند 
ک��رد. بای��د دید ریکاردو آلوز که تا کنون بی��ش از ۲۰ پاس گل در لیگ 
ایران داده، آیا بار دیگر می تواند عنوان آقای پاس گل لیگ برتر را دریافت 

کند یا خیر.

کمیت�ه مل�ی المپیک اعلام ک�رد پاداش مدال ط�لا را به ناهید 
کیانی خواهد داد.

به گزارش ایسنا، نشست هیات اجرایی کمیته ملی المپیک برگزار شد. 
مناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک بیان کرد: سی و نهمین جلسه 
هیات اجرایی برگزار شد و رییس کمیته ملی المپیک گزارشی از المپیک 
داد. از نتایج مطلع هستید و دومین نتیجه  خوب در تاریخ المپیک را بعد 
از المپیک لندن به دس��ت آوردیم. ۱۲ مدال گرفتیم و می توانست مدال 

های نقره ما به طلا تبدیل شود و تاریخ سازی کنیم. 
او ادامه داد: اولین های زیادی داش��تیم. تکواندو بهترین رش��ته بود و 
کش��تی هم مدال های خوبی گرفت و هشت مدال گرفت. چهار ورزشکار 
تکوان��دو به مدال رس��یدند که بی نظی��ر بود و تا الان چنی��ن اتفاقی را 
نداش��تیم.  المپیک لندن هم س��ه تا چهار مدال بعد از حدود هفت سال 
عوض شد. اما در پاریس همه مدال ها را همانجا گرفتیم. این نتایج امید 
به ورزش ایران داد که به جز کش��تی، تکواندو و وزنه برداری، رش��ته های 
دیگر می توانند به مدال برسند مانند شمشیربازی، تیراندازی، سنگنوردی 
و ژیمناستیک. دو رشته برای اولین بار به فینال رسیدند و هیات اجرایی 
پاداش در نظر گرفت. برای مهدی الفتی و رضا علیپور پاداش و تجهیزات 

در نظر گرفتیم. 
پاداش طلا برای ناهید کیانی 

او در مورد ناهید کیانی گفت: مدال نقره او برابر طلا در نظر گرفته شد 
و دول��ت هم این جای��گاه را در نظر گرفت و کمیته ملی المپیک هم این 
را در نظر گرفت و معادل طلا پاداش می گیرد. در این جلس��ه از حس��ین 
رضازاده مش��اور ریی��س کمیته ملی المپیک هم تجلیل ش��د. همچنین 
پیشنهاد کمیته المپیک برای حقوق ورزشکارانی که به شاخص ها برسند 
از ۲۵ میلیون تا ۱۲۵ میلیون بوده اس��ت تا بتوانیم در بازی های آسیایی 
ناگویا جایگاه خود را برگردانیم. کمیته برگزاری بازی های آسیایی ناگویا و 
المپیک لس آنجلس را راه اندازی کردیم. در تلاشیم در قالب استعدادیابی 
از سطح استان ها ورزشکاران را شناسایی کنیم تا در بازی های آسیایی و 

المپیک بعدی جایگاه بهتری بگیریم.
تجلیل از میرزازاده بخاطر جوانمردی

وی در ادام��ه افزود: میرزازاده در کش��تی در حوزه جوانمردی در قالب 
منشور المپیک کار بزرگی کرده و قرار شد مورد تشویق قرار گیرد. 

دبی��ر کل کمیته مل��ی المپیک در خصوص عملکرد فدراس��یون ها در 
المپیک گفت: عملکرد رشته ها را به خیلی خوب، خوب، رضایت بخش و 
دور از انتظار دسته بندی کردیم. رشته هایی که خیلی خوب بودند تکواندو 
و کشتی هستند. ژیمناستیک، صخره نوردی و شنا و تیمی شمشیربازی 
خوب هس��تند و قایقرانی، تیرکمان، س��ابر انفرادی، دوچرخه س��واری و 
تنیس روی نیز عملکرد رضایت بخشی داشتند. در تیروکمان مبینا فلاح 
از رتبه ۴۹ به ۲۸ رسید در برخی رشته ها با مدال فاصله داریم. در تنیس 
روی میز و شمشیربازی چند برد داشتند. در دوچرخه سواری قبلا به خط 

پایان نمی رسیدند.
هاش��می در مورد عملکرد رش��ته ها در المپیک پاریس گفت: وضعیت 
قایقرانی نسبت به قبل تغییر کرده است و پیشرفت جایگاه داشتند. مبینا 
ف��لاح در  تیراندازی با کمان از جایگاه چهل و نهم به بیس��ت و هش��تم 

رسید. درست است مدال نگرفتند اما پیروزی داشتند. شاید به دوچرخه 
س��واری حمله کنند و انتقاد کنید ایرادی ندارد اما ۱۲ س��ال گذشته به 
خط پایان نرس��یده بود و این دوره اتفاق  افتاد و من خودم مس��یر را با 

ماشین ۴ ساعت و نیم رفتم. 
تیراندازی و وزنه برداری دور از انتظار بودند

او افزود: در ژیمناستیک، تیراندازی و شمشیربازی امید به مدال داریم. 
دوومیدانی و ش��نا متوسط بودند و می توانس��تند  بهتر کارکنند. شرایط 
مدیریتی آنها  را اطلاع داش��تید و ش��رایط سرپرس��تی بودند. اگر دنبال 
نتیجه هس��تیم از وزارت ورزش انتظار داریم انتخابات س��ر تاریخ بر گزار 
ش��ود. تیراندازی و وزنه برداری دور از انتظار بودند و نش��ان می دهد اگر 

خوب کار نکنند در رده های پایین تر قرار می گیرند. 
او از انتخاب سرپرست بازی های زمستانی خبر داد و گفت: آقای پاکدل 
به عنوان سرپرس��ت انتخاب ش��د و همراه با رییس فدراس��یون اسکی و 

تیمشان کارها را دنبال می کنند. کاروان ایران ۱۰ تا ۱۵ نفره است. 
او از تجلیل از دو رییس فدراسیون خبر داد و تاکید کرد: از آقای ساعی 
و دبیر هم تجلیل می ش��وند و اختیار به رییس کمیته ملی المپیک داده 

شد تا تجلیل از آنها به عنوان دو فدراسیون برتر انجام شود.
او افزود: قبل از المپیک حواش��ی داش��تیم که روی عملکرد تاثیر گذار 

نبود.
هاش��می در مورد جلسات رییس کمیته ملی المپیک در پاریس گفت: 
در بازی های المپیک ۱۶ تا ۱۸ جلس��ه رس��می با روسای فدراسیون ها و 
کمیته های ملی المپیک آس��یای میانه، عربس��تان، فرانسه و توماس باخ  
داشتیم. باخ در چند مورد از ایران تجلیل کرد. او گفت که موضوع حضور 
بان��وان پررنگ ش��ده و ۲۸ درصد جمعیت ما بانوان ب��ود. او همچنین از 
تکواندو و کشتی تجلیل کرد.او افزود: در خصوص تعلیق ایران و اختیارات 
به باخ باید بگویم که این موضوع حذف شده و روابط ایران با IOC خیلی 
خوب شده و قرار شد در خصوص حمایت از ما خبرهای خوبی اعلام شود. 
حواش��ی زیادی قبل از المپیک پاریس داشتیم از جمله سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی اما هیچ حاشیه ای در ورزش که تصور می شد، نداشتیم. امید 
داریم در بازی های آسیایی و المپیک آینده نمود بهتری با افزایش بودجه 
داشته باشیم. بعد از المپیک پرداختی را به فدراسیون ها نهایی کردیم که 

در حال پرداخت است.
هاش��می در م��ورد پرداختی به فدراس��یون ها گفت: بع��د از المپیک 
پرداخت برای فدراس��یون ها نهایی و آغاز ش��ده است. در چارچوب یک 

برنامه پیش می رویم. مسابقات جوانان و کشورهای اسلامی را نیز تا قبل 
از بازی های آس��یایی ناگویا در برنامه داریم. به دلیل مشکلات بودجه ای 

که تایلند اعلام کرد مسابقات داخل سالن لغو شد.
او اف��زود: بعد از بازی های هانگژو هم رس��انه ای و هم نهایی کردیم و 
رس��ما گفتیم هیچ فدراس��یونی دو مدیریتی نیست. ورزشکاران از طریق 
فدراس��یون وارد المپیک می ش��وند ما نماینده ایران هس��تیم که از کار 
فدراس��یون به نحو احس��نت حمایت کنیم و پاداش دهی��م. پاداش ۱۲ 
عزی��زی که در المپیک مدال گرفتند را به می��زان ۸۸ میلیارد تومان به 
صورت آنلای��ن از پاریس واریز کردیم. ما نمی توانیم توپ را به زمین هم 

بیندازیم.
هاش��می در مورد تیم فوتبال امید گفت: در مورد فوتبال و همه رشته 
های توپی اعلام می کنم که همه پاس��خگویی بر عهده خودش��ان است. 
فدراس��یون فوتبال باید تی��م امید را مدیریت کند. اگر نیاز به مش��ورت 
داش��تند در خدمت آنها هستیم اگر مش��ورت نکردند اشکالی ندارد برای 
کس��ب س��همیه المپیک داریم به نیم قرن نزدیک می شویم. حق فوتبال 

ما کسب مدال است.
هاشمی در پاسخ به این پرسش که تاریخ انتخابات کمیته ملی المپیک 
قرار اس��ت تغییر کند تا با وزارت ورزش برای رویدادهای آینده هماهنگ 
ش��وند؟ تاکید کرد: هیچ صحبتی در این مورد نش��ده است و شاید جزو 
بحث های آینده باش��د. تعامل خوبی بی��ن آقای دنیا مالی و کمیته ملی 
المپی��ک خواهد بود. او مدیر توانمند و امتحان پس داده و مدیری جامع 

است. اعضای هیات اجرایی کنار او هستند. 
او افزود: چون بحث المپیک و بازی های آس��یایی را باید دنبال کنیم، 
قبلا کیومرث هاش��می تم��ام اختیارات را به کمیته مل��ی المپیک داد و 
مسئولیت ها روی دوش ما بود. اعضا مصوب کردند ستاد عالی بازی ها را با 
حضور آقای دنیا مالی تشکیل دهیم تا با حضور همه اعضای اجرایی ستاد 

مشترکی داشته باشیم. و نیازهای بودجه و تجهیزات را تامین کنیم.
پاسخ به اختلاف با علیرضا دبیر 

هاشمی در مورد غیبت در مراسم تجلیل از مدال آوران کشتی و شائبه 
اختلاف با علیرضا دبیر گفت: دبیر بهترین عملکرد را داش��ت. در دهکده 
نبود اما ما سه بار به هتل آنها رفتیم. هر زمان وزن کشی داشتند بچه ها 
به دهکده می آمدند و با پزش��کان ما جلس��ه داش��تند. اتاق های کشتی 
را در دهکده تا روز آخر خالی نگه داش��تیم تا خواس��تند بیایند. قدردان 
زحمات او و آقای س��اعی هستیم. آنها درخواست پاداش نکردند اما برای 
آنه��ا پ��اداش ویژه در نظر گرفته ش��د. می دانم پاداش را به ورزش��کاران 
می دهند. تداخل جلسه بود به همین دلیل من در مراسم حضور نداشتم 
و توفی��ق نداش��تم آقای دبیر و آقای دنیا مال��ی را ببینم. با دبیر اختلاف 
سلیقه نداش��تیم. کنار هم بودیم و حتی خیلی از بحران ها و مشکلات را 
مش��ترکا حل کردیم که صدای آن حتی به رس��انه ها هم نرسید. همدلی 

و وحدت بوده است.
او در پایان گفت: از دولت قبل و وزارت خارجه تقدیر می کنیم. همیشه 
کنار ما بودند. وزارت ورزش و مهندس هاش��می، دوس��تان حوزه امنیت، 
مجلس و برنامه بودجه حمایت کردند و همه دست به دست هم دادند تا 

این نتیجه حاصل شد.
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